

Naval Academy Journal

海軍軍官

No.4

Vol.44

Quarterly
2025.12

海軍軍官學校編製 季刊 中華民國 114 年 12 月



值得慶祝的海官校慶 / 洪金鳳

A celebratory occasion for the Navy Academy's anniversary / Hung, Chin-Feng

從「俄烏戰爭」探討海軍通信衛星運用 / 吳政一、許祐銓

Exploring the Use of Naval Communication Satellites in the Russo-Ukrainian War / Wu, Cheng-Yi、Hsu, Yu-Chuan

共軍聯合軍演對國防政策支持度之影響—政戰的角色 / 陳怡樺、蔡順傑

A The impact of the joint military exercises of the PLA on the support of Taiwan's national defense policy—the role of Political Warfare / Chen, Yi-Hua、Tsai, Shun-Chieh

寂落凋零的老兵—白先勇〈歲除〉探析 / 陳建華

The Lonely and Withered Veteran: An Analysis of PAI, HSIEN-YUNG “Lunar Year's Eve” / Chen, Chien-Hua

領導統御與團隊文化：從基隆軍艦看管理之道 / 鄭義達

Leadership and Team Culture: Management Insights from the Keelung Warship / Cheng, Yi-Ta

學生
專欄

海軍官校與高中生活的差異 / 江韌

The differences between life in a military academy and life in high school / Jiang, Ren